
 

Protokoll styrelsemöte Dona samfällighet 24 januari 2016 

Plats: Donas klubbhus 

Närvarande: Lars-Inge Carlson, Else Lundbom, Holger Bernhardsson, Mats Hagberg, Pia Lysberg, Sanna 

Hillman. Valberedningen Gert-Ove Forsberg och Eva Olsson deltog vid punkten om vakanser i styrelsen 

inför årsmötet 

 

Föregående mötes protokoll godkändes 

 

Inför årsmötet 

- vakanser i styrelsen 

Ordförande, garageansvarig NV, lekplatsansvariga 2 st, klubbhusansvarig 1 st 

- verksamhetsberättelse mm 

Verksamhetsberättelse ska författas 

Diskussion kring sophämtning. Arbetsgrupp för nya rutiner för sophantering utses av nya styrelsen efter 

årsmötet 

Diskussion kring komposten 

Garagemöten ska hållas 2 st/år innan underhållsveckan. Budgetförslag för eventuella investeringsbehov 

lämnas till styrelsen vid höstens sista styrelsemöte 

- datum för årsmötet 

20/3 kl 17.00 

 

Rapport från kassören 

Saldo idag 206 868 kr. Förslag att fondera 94 000 kr 

Förslag för budget 2016: 240 000 kr 

Kassören skickar budgetförslag till revisorerna 

Diskussion kring städavgift. Förslag att prova utan städavgift under 2016 



 

Datum för underhållsdagar/veckor 2016 

Vårens underhållsdag: 23/4 

Höstens underhållsdag 24/9 

Underhållsvecka är veckan innan städdag 

 

Övriga frågor 

Datum för vårfest 22/4 

Ang fiberinstallation: externa besiktningsmannen har avslutat sitt uppdrag. Skanovas besiktningsman ska 

lösa åverkan i samband med fibernedläggning. Inga störningar rapporterade kring fiberinstallationen 

men bristfällig kommunikation från Telias sida 

Rutiner kring snöröjning: I nuläget beställer ordförande snöröjning. Förslag att garageansvariga kan vara 

kontaktpersoner, till exempel ansvariga månadsvis och hålla kontakt med ordförande 

 

Vid pennan 

Sanna Hillman 

 

 

 


